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Tilstede:   
Denise rep. for vuggestuen (mor til Isabel på Søstjernerne) 
Lars rep. for vuggestuen (far til Anne på Søstjernerne)  
Cæcilie rep. for BH (mor til Hugo på Blæksprutterne) Nyt medlem  
 
Afbud:   
Christine rep. for skoven (mor til Alvin i skoven – Uglerne) Medlem i ca. 4 år 
 
Ikke tilstede: 
Magnus rep. for BH (far til Edvard på Blæksprutterne) Medlem i ca. 2 år 
 
Referent:  
Lars rep. for vuggestuen (far til Anne på Søstjernerne)  

 
Vi mødes tirsdag den 17. januar 2022 kl. 17.30-20.00. 
Vi byder på en lille ”let anretning”  
 

Dagsorden   
 

 

1. Godkendelse af referat 
 

Beskrivelse Godkendelse af referat fra den 9. november 2021 
 

Beslutning Godkendt 

 

 

Bilag • Referat er udsendt dagen efter mødet 

 
 

2.  Præsentation af Forældrebestyrelsen til forældrene 
 

Beskrivelse Opfølgning på listen vi aftalte på sidste møde 
 
Denise rep. for vuggestuen (mor til Isabel på Søstjernerne) 
Repræsentant i Børnegårdens Bestyrelse. Nyt medlem 
Lars rep. for vuggestuen (far til Anne på Søstjernerne)  
Formand for Forældrebestyrelsen. Nyt medlem  
Magnus rep. for BH (far til Edvard på Blæksprutterne) Medlem i ca. 2 år 
Cæcilie rep. for BH (mor til Hugo på Blæksprutterne) Nyt medlem  
Christine rep. for skoven (mor til Alvin i skoven – Uglerne) Medlem i ca. 4 år 
 

Beslutning Der er lavet en fælles email der publiceres via hjemmesiden sammen med 
bestyrelsesmedlemmerne. 
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Der skal laves en præcisering af vedtægterne omkring hvad der forventes af 
medlemmerne i bestyrelsen. Dette sættes på til næste bestyrelsesmøde. 

 

Bilag • Ingen bilag 
 

 
 

3. Hjemmesiden 
 

Beskrivelse Hvordan kommer vi konkret videre ???? 

Beslutning Der laves en minimum hjemmeside, hvor der er kontaktoplysninger, tilsynsrapporter 
og få tekster. Efterfølgende opdateres hjemmesiden løbende. 

 

 

Bilag  
 

 
4. Corona – og hverdagen med høj smitte 

 

Beskrivelse Vi ser ind i en hverdag, der er udfordret af højt smittetal. 
Vi har brug for at drøfte både aflevering og afhentning i forhold til at få en mere 
hensigtsmæssig måde ved afhentning i børnehaven – særligt på 1. sal. 

Beslutning Grundet pres på personalet bliver vi nødt til at gøre hentesituationen i fht. 
børnehaven mere simpel for en periode. Derfor indføres der henteintervaller. 
Henteintervallerne vil være: 
 
Før 14 er alle børn på legepladsen så her kan der frit hentes børn 
14:00 – 15:00 Her kan der ikke hentes børn 
15:00 – 15:30 Her kan hentes børn 
15:30 – 15:45 Her kan der ikke hentes børn 
15:45 er alle ude og der kan frit hentes børn 

 

Bilag •  

 

5. Økonomi i Louis P 

 

Beskrivelse Ved sidste møde fortalte vi, at der muligvis ville ske det, at vi ikke i første omgang 
ville få overført vores overskud på 125.000,-kr. fra 2020.  
Det er nu vedtaget, at vi OVERHOVDET IKKE får dem. Det er vores penge, der er 
givet til et driftstilskud; og det tangerer ”tyveri” 
Vi skulle have brugt pengene til at restaurere grus arealet på den bagerste legeplads og 
nogle nye klapvogne til vuggestuen.  
Det kalder på en reaktion ud over den Jette allerede har leveret. 
 
Denise har sendt et oplæg, som vi kunne behandle færdigt – og bruge flere 
argumenter. Der er nu en ny Kommunalbestyrelse og et nyt Børneudvalg, som 
det er relevant at gøre opmærksom på den omtalte problematik. 
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Beslutning Brevet er næsten færdigt og det sendes til forvaltningen og Børneudvalget. 

 

 

Bilag • Ingen bilag 

6. Planlægning af oprydning og etablering af lokaler i kælderen 
 

 

Beskrivelse Sidste gang drøftede vi, at der kunne arrangeres arbejdsdage med forældre til hjælp 
med tømme kælder, male vægge mm. 
Der er ikke lige de bedste vilkår for den slags lige nu. Kunne vi prøve at planlægge 
noget i marts måned – og eventuelt på en ”Corona- venlig” måde; så vi havde en plan 
”A og B” 

Beslutning Der skal tømmes to rum. Det sker delvis via antikvarer og via loppemarked. 

Efterfølgende skal de to rum males og inventar skal monteres. 

 

Dette udmønter sig i to eller tre dage, hvor vi ønsker forældreinddragelse. 

Første dag vil være loppemarked, som forventes at kunne afholdes i april. 

Efterfølgende vil der komme én eller to arbejdsdage hvor der males og monteres. 

 

Målet er at få et rum til børnene, hvor de kan arbejde med træ og et rum, hvor de 

kan arbejde med ler. 

 

Bilag  

• Ingen bilag 

 

 

7. Evaluering af fotograf i Louis P 

 

Beskrivelse Hvad synes i om konceptet med fotograferingen i Louis P? 

• Hvordan forløb det med gruppebilleder (personalet) 

• Hvordan gik det på dagene (Forældre og ledelse) 

• Kvaliteten på billederne? 

• Genbestilling af fotograf? 
 

Beslutning Ud fra den feedback der er modtaget, så fastholdes dette års fotograf også i år. 

 

Bilag • Ingen bilag 
 

 

8. Evt. 

 

Beskrivelse  

Beslutning  

 

Bilag • Ingen bilag 
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